
DAN POBEDE 75

Za  osvajanje  diplome  ,,Dan  pobede  75",  stanice  iz  Evrope  treba  da  odrze  veze  sa
najmanje 2 clana srpske sekcije i najmanje 3 druga clana kluba 5. okean, ukupno 5 pozivnih
znakova, svim vrstama rada na razlicitim opsezima. Sve ostale stanice (iz AS, AF, NA, SA, OC)
treba da odrze veze sa najmanje 1 clanom srpske sekcije i najmanje 2 druga clana kluba 5. okean,
ukupno 3 pozivna znaka, svim vrstama rada na razlicitim opsezima.

SWL amateri osvajaju diplomu pod istim uslovima kao i primopredajni amateri.

Aktivnosti za diplomu ,,Dan pobede 75" pocinju 01.05.2020. i traju do 31.05.2020 g.

Pozivni znaci operatora srpske sekcije kluba su:YT1T, YT3EE, YT5FD, YT5M, 
YU1CA, YU1FI, YU1JF, YU1RK, YU1WAT, YU2TT, YU5DR,YU5TM,YU6AW, 
YU7DZ,YU7AF.

 Proveru stanja i preuzimanje diplome mozete izvrsiti na :
https://aviaham.hamlog.ru/diplom/

    QSL i AWARD manager YU1WAT, Vinko.

ДЕНЬ ПОБЕДЫ 75

Чтобы получить  диплом «День победы 75»,  радиолюбителям из  Европи  нужно
быть установлено как минимум 2 радиосвязи с членами сербской секции и как минимум 3
радиосвязи  с  другими  членами  клуба  «5  океан»,  всем  видам  работы  и  на  разных
диапазонах.   Радиолюбителям  вне  Европи  (из  AS,  AF,  NA,  SA,  OC)   нужно  быть
установлено  как  минимум 1  радиосвязь  с  членами  сербской  секции  и  как  минимум 2
радиосвязи  с  другими  членами  клуба  «5  океан»,  всем  видам  работы  и  на  разных
диапазонах. 

SWL радиолюбители получают диплом на тех же условиях.

За диплом "День победы 75"  подсчитываются связы с 01.05.2020. по 31.05.2020. 

Персональные позывные сербской секции клуба:  YT1T,  YT3EE,  YT5FD,  YT5M,
YU1CA,  YU1FI,  YU1JF,  YU1RK,  YU1WAT,  YU2TT,  YU5DR,YU5TM,YU6AW,
YU7DZ,YU7AF.

https://aviaham.hamlog.ru/diplom/
https://www.qrz.com/db/YU1WAT


VICTORY DAY 75

To earn the diploma  "Victory Day 75" European amateurs  have to collect  at  least  2
QSO-s  with  personal  call  signs  of   the  Serbian  members  and  at  least  3  QSO-s  with  other
members of the 5th Ocean club, all modes on different bands. Amateurs outside of Europe (AS,
AF,  NA, SA,  OC) have  to  collect  at  least  1  QSO with  personal  call  signs  of   the  Serbian
members and at least 2 QSO-s with other members of the 5th Ocean club, all modes on different
bands.

SWL amateurs receive a diploma on the same terms.

Activities for the winning of diploma "Victory Day 75" will start on 01.05.2020 and last
until 31.05.2020.

Members of the Serbian division of Russian 5th Ocean Club are: YT1T, YT3EE, YT5FD,
YT5M,  YU1CA,  YU1FI,  YU1JF,  YU1RK,  YU1WAT,  YU2TT,  YU5DR,YU5TM,YU6AW,
YU7DZ,YU7AF.

Mentioned Serbian amateurs are grateful for  HAMLOG.RU for technical  service and
support, without which this commemoration would not be possible!

https://hamlog.ru/

